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Badea (Hidroelectrica): Listarea Hidroelectrica nu înseamna ca pleaca cineva cu

compania din România

Listarea Hidroelectrica poate avea loc, în cel mai fericit caz, la sfârsitul acestui an si trebuie sa explicam

românilor ca nu pleaca nimeni cu compania din România, ci este o metoda prin care fiecare dintre noi poate

sa devina parte prin cumpararea de actiuni în companie, a afirmat, luni, Bogdan Badea, directorul general

al Hidroelectrica, într-o conferinta de presa dedicata aniversarii a 10 ani de la listarea Fondului

Proprietatea (FP) pe piata locala de capital.

 

"Listarea reprezinta cea mai transparenta forma de atragere a capitalului. Speram într-o listare a Hidroelectrica

poate, în cel mai fericit caz, la sfârsitul acestui an daca lucrurile vor merge repede si avem suficient timp de

pregatire. N-as vrea sa spun ca mai târziu de primavara anului viitor, pentru ca este o listare asteptata, care trebuie

sa se întâmple. Este un moment care pentru piata de capital din România va fi crucial, va da o alta lichiditate pietei

de capital si va oferi, pâna la urma, românilor posibilitatea sa aleaga între diversele instrumente în care sa-si

plaseze economiile. Trebuie sa explicam românilor ca listarea nu înseamna o vânzare, nu înseamna ca pleaca

cineva cu compania din România si se duce în alta parte, ci înseamna o deschidere, o transparentizare si o metoda

prin care fiecare dintre noi poate sa devina parte din Hidroelectrica, prin cumpararea de actiuni din companie. Este

o companie româneasca, va ramâne o companie româneasca si va fi o companie româneasca performanta", a

explicat Badea.

 

La jumatatea lunii noiembrie a anului trecut, Johan Meyer, CEO al Franklin Templeton Investments si Manager de

Portofoliu al Fondului Proprietatea (FP), declara ca listarea Hidroelectrica continua sa fie o prioritate pentru FP,

dar mediul politic si cadrul legislativ volatil îngreuneaza progresul listarii.

 

"Listarea Hidroelectrica continua sa fie o prioritate pentru noi, din pacate însa mediul politic si cadrul legislativ

volatil din acest moment îngreuneaza progresul listarii. În acest moment consilierii juridici si de capital au fost

numiti pentru potentiala listare pe bursa a Hidroelectrica", a spus Meyer.

 

Hidroelectrica este detinuta în proportie de 80% de statul român si 20% de Fondul Proprietatea.

 

Lansat în decembrie 2005, Fondul Proprietatea a fost creat pentru despagubirea cetatenilor români ale caror

proprietati au fost confiscate de fostul regim comunist. În urma licitatiei internationale anuntate în decembrie

2008, Franklin Templeton Investments a preluat oficial rolul de manager de investitii si administrator unic al

Fondului pe 29 septembrie 2010.

 

Fondul este o companie de investitii de tip închis, iar obiectivul sau investitional este maximizarea randamentelor

catre actionari si cresterea valorii activului net pe actiune prin investitii realizate, în principal, în actiuni si valori

mobiliare românesti.

 

FP se tranzactioneaza pe Bursa de Valori Bucuresti din 25 ianuarie 2011 si a fost listat pe segmentul Specialist

Fund Market London Stock Exchange prin intermediul certificatelor de depozit ("GDR-uri") la data de 29 aprilie

2015.

 

Bursa de Valori Bucuresti (BVB) si Franklin Templeton, administratorul Fondului Proprietatea (FP), organizeaza,

luni, o conferinta de presa cu ocazia a zece ani de la listarea FP pe Bursa de la Bucuresti. 
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